
Απαντώντας στην ερώτηση και την αίτηση κατάθεσης εγγράφων της 11ης -2- 

1997 του βουλευτή της Ν.Δ. Γ. Καρατζαφέρη, επιθυμώ να σας γνωρίσω ότι δεν έχει 

συνταχθεί επιστημονική γνωμάτευση του καθηγητή κ. Γ. Παπαδημητρίου για την 

υπόθεση του Καζίνου του Φλοίσβου.
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